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　　星级典句：
　　第一句：They can use the money to promote the upgrade to their products.
　　他们可以利用外资促进产品的升级换代。
　　A: How should the developing countries make use ofthe foreign capital?

　　那么发展中国家应该怎样利用这笔外资呢?

　　B: They can use the money to promote theupgrade to their products and improve theircompetitiveness in international market.

　　他们可以利用外资促进产品的升级换代，提高产品在国际市场的竞争力。

　　第二句：Developing countries should take active measures to embrace economic globalization for their economic boom.
　　发展中国家应采取积极的措施利用全球化发展本国的经济。
　　A: Developing countries should take active measures to embrace economic globalization for their economic boom.

　　发展中国家应采取积极的措施利用全球化发展本国的经济。

　　B: Developing countries should unite closely and join hands to accelerate the process of regional economic intergration.

　　发展中国家应紧密地团结起来，携手加速地区经济整合的进程。

　　背诵句型：
　　They should try to gain a deserved seat in the Western-controlled economic globalization process for the healthy development of their economy.

　　他们应该尝试在西方国家操纵的经济全球化过程中得到应有的席位以健康发展本国经济。
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